
Verslag Algemene ledenvergadering Seniorenvereniging Hilversum op 23 januari 

2023. 

Korte ALV om een bestuurslid te benoemen. 

Aanwezig: Ineke van de Rotte, Helmi Duijvestein, Theo Veldkamp, Judith Kortland, 45 leden 

van Senver, Bertine van der Pluijm (notulen). 

1. Opening 

 Ineke van de Rotte opent de vergadering. Er zijn geen toevoegingen op de agenda. 

2. Voorstellen van Sjef Coenen. 

Sjef stelt zich voor aan de leden en vertelt iets over zijn achtergrond. 

Daarnaast geeft hij aan dat hij gevraagd is als penningmeester en dat daar ook zijn interesse 

ligt. Hij zal na een positieve benoeming die taak van Helmi Duijvestein overnemen. Ineke 

geeft aan dat hij benoemd zal worden als bestuurslid met als taak penningmeester. 

Dit is duidelijk. 

3. Benoeming Sjef Coenen 

Na het voorstellen vraagt Ineke of er bezwaren zijn tegen deze benoeming. Er zijn geen 

bezwaren. Daarna wordt Sjef door middel van een applaus benoemd. 

Welkom Sjef. 

4. Rondvraag 

Er zijn geen vragen. 

Einde vergadering 

 

Na een korte pauze gaat de vergadering verder 

Er volgt een uitleg over de verhuizing van de bibliotheek van de s Gravelandseweg naar de 

Gooise Brink. Arno Scheepers en Els Brons verzorgen de presentatie 

Judith Kortland is tijdens de presentatie voorzitter. 

Arno Scheepers is stipt op tijd aanwezig en legt uit waarom de bibliotheek gaat verhuizen. 

1. Het gebouw waar de bibliotheek nu zit is te klein en te oud en niet meer 

ingericht op de eisen van deze tijd 

2. Het is te duur om het oude gebouw aan te passen en voldoende te renoveren 

3. De gemeente denkt dat door de bibliotheek in het centrum te plaatsen de 

binnen stad wat levendiger gaat worden.  

De leden van Senver zijn in eerste instantie niet blij met de verhuizing, zij maken zich zorgen 

over de bereikbaarheid van de bibliotheek en met name de parkeermogelijkheden. 

Daarnaast zijn ze ook gehecht aan de sfeer van het oude gebouw. 

Ook maken zij zich zorgen over het feit dat het meer geld gaat kosten. 

Na uitleg van Arno Scheepers en de presentatie van Els Brons zijn de  meeste leden 

enigszins gerustgesteld. 



Arno Scheepers en Els Brons hebben de volgende toezeggingen gedaan: 

• Er zal zeker nog zorgvuldig gekeken worden naar de parkeermogelijkheden. 

Daarnaast zullen aan leden die moeite hebben met parkeren in de parkeergarage 

hulp worden geboden.  

• Ook zal er zorgvuldig gekeken worden of er een financiële vergoeding kan worden 

gegeven voor het parkeren. 

• Ook zullen er voldoende fiets parkeerplekken komen. 

• Er komen 3 entree plekken in de bibliotheek bij een van die plekken is het mogelijk  

om met de auto te komen  zodat mensen in en uit kunnen stappen. 

• De prijs voor het huren van de theaterzaal en eventuele kantoren zal voor Senver 

altijd een prijs zijn met korting. Gebaseerd op de oude prijs van nu. 

• Senver zal worden betrokken bij de inrichting/indeling van de nieuwe bibliotheek 

Na deze toezeggingen waren de meeste leden redelijk positief. 

De vergadering wordt om half zes gesloten. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


